
Interpelácia č. 86/2015   
 
5. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 14.9.2015  
 
Ing. Kolesár: 
Ďalšia moja otázka smeruje k mestskej polícii, resp. k jej bývalému náčelníkovi. Podľa 
informácii, ktoré sme získali k 31.7. ukončil pôsobenie vo svojej funkcii náčelníka mestskej 
polície pán Ing. Brinček. Zaujíma ma, či dôvodom jeho odchodu boli nejaké pracovné 
pochybenia alebo porušenia nejakých zákonov, noriem alebo iných predpisov.  
PhDr. Čižmár: 
Tá informácia sa k vám dostala pán poslanec s tým, že vám som ju oznámil. Som vám ju 
oznámil, že skončil pán Birnček v pozícii náčelníka a povereným bol v tejto funkcii pán 
Binka. Ďalšia vec, túto žiadosť o ukončenie pracovného pomeru aj v pozícii náčelníka a to 
hovorím nahlas priniesol pán Brinček sám, bez akéhokoľvek nátlaku. Mám tým na mysli opäť 
všetkých facebookových trolov, ktorých vy pravdepodobne takisto monitorujete a ktorí na 
rozdiel od pani Mokáňovej a pána Ostrožoviča nevystupujú reálne, len pod nejakými 
falošnými nikmi na facebooku, takže tým ich srdečne pozdravujem. Ak chcú vedieť dôvody 
prečo pán Brinček odišiel, tak nech si facebookovi trolovia pod falošnými nikmi ho navštívia 
a nech sa ho opýtajú a ak pán Brinček v moje prítomnosti alebo v prítomnosti celého vedenia 
mesta potvrdí tie hlúposti, ktoré sa objavujú na facebooku, tak potom skutočne strácam 
súdnosť o ľuďoch, ktorí tu boli na tomto mestskom úrade, ktorí boli prijatí za vášho vedenia. 
Pretože s pánom Brinčekom bola vedená stále otvorená komunikácia, férová, jednoznačná 
a priznám sa pán poslanec som nemal za potrebu tu vyťahovať nejaké veci. Dohodli sme sa 
s pánom Brinčekom, že odíde a aj napriek tomu mám sto chutí sa vyjadriť k iným veciam ale 
zahryznem si do jazyka. Mohol by som tu vyťahovať dôvody, ktoré súvisia s výkonom 
kontroly inšpektorátu práce, ktorý bol namierený na mestskú políciu, dôvody, ktoré súvisia 
s prepustením pani Capíkovej, ale neurobil som tak, ani v jeho prítomnosti, ani pred vami, ako 
poslancami, pretože sme sa rozišli ako dvaja normálne komunikujúci ľudia, bez akéhokoľvek 
nátlaku. Pán Brinček prišiel za mnou osobne a ma požiadal bez toho, aby rozvíjal nejaké 
dôvody, otváral. Povedal, že pán primátor, citujem, chcel by som ukončiť pôsobenie vo svojej 
pozícii. To bolo všetko. Nepokladal som za povinnosť alebo za dôvodné ho tlačiť do nejakých 
dôvodov. Povedal to jasne, ako muž so zdravým názorom. Dohodli sme sa na ukončení a tým 
to bolo uzavreté. To, čo tvrdia niektorí trolovia na facebooku, nech si tvrdia. Ja sa budem 
držať rady, ktorú mi dal pán poslanec Bulla, ešte pred voľbami priamo cez čet, aby som 
neveril všetkému, čo sa na facebooku objaví. Takže pán poslanec, ja neverím všetkému, čo sa 
objaví na facebooku a zvlášť nie tým, ktorí pristupujú  pod falošnými nikmi.  
Ing. Kolesár: 
Pán primátor, ja som k tejto veci interpeloval vás, nie facebookových trolov, takže tá odpoveď 
je pre mňa dostačujúca, pretože pána Brinčeka poznám rovnako, je to priamy a čestný chlap. 
Tak išlo mi len o to, či naozaj sa za nim objavili nejaké pochybenia o ktorých sa hovorí a som 
veľmi rád, že ste to takto ozrejmili všetkým, že naozaj pán Brinček neodišiel preto, žeby mal 
nejaké porušenia pracovnej disciplíny alebo nejakých iných noriem a predpisov. Milé 
kolegyne, vážení kolegovia, dovoľte mi aj touto cestou poďakovať pánovi Ing. Mariánovi 
Brinčekovi za to, že z Trebišovskej mestskej polície urobil mestskú políciu 21. storočia. 
Ostáva už len dúfať, že trendy, ktoré nastavil sa udržia. 
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